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Guvernul va demara o analiza privind modul în care se vinde energia pe piata

(ministru)

Guvernul va demara o analiza privind modul în care se vinde energia pe piata, a declarat, miercuri,

ministrul Finantelor, Adrian Câciu, adaugând ca preturile nu pot fi lasate sa creasca "în mod galopant".

 

Întrebat daca reglementarea pietei energiei poate tempera inflatia, ministrul a raspuns: "Cu siguranta".

 

"Aici as vrea totusi sa vedem un lucru care s-a întâmplat si pe care trebuie sa-l gestionam de aici încolo. Statul

român a venit sa sprijine cetatenii si economia în fata exploziei preturilor la energie si a luat o masura de

plafonare, daca vreti, a preturilor. A fost un gap pentru ceea ce înseamna, ce resimte cetateanul. Însa în partea

cealalta, la modul în care se vinde energia pe piata, lucrurile, din punctul nostru de vedere, au intrat într-un regim,

hai sa fiu elegant, prea incert pentru a fi gestionate, drept pentru care chiar asta s-a cerut si ANRE, împreuna cu

Ministerul Energiei, participam si noi, întreg Guvernul, facem o analiza pentru ca nu poti lasa preturile sa creasca,

cum sa va zic, în mod nu mai necontrolat, dar în mod galopant, pentru ca nu poti sustine", a precizat Câciu, la

finalul sedintei de Guvern.

 

Acesta a adaugat ca banii de plata pentru furnizori nu vin de la statul român, ci din taxele platite de "toata lumea".

 

"Banii acestia sunt taxele pe care le platiti dumneavoastra, chiar si eu, chiar daca sunt demnitar platesc si eu taxe,

dar toata lumea plateste taxe si trebuie într-adevar intervenit într-o zona de reglementare a pietei, pe fluxul ei,

pentru ca undeva lucrurile sunt foarte dezechilibrate din punctul meu de vedere", a adaugat ministrul Finantelor,

Adrian Câciu.
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